


lingsordning medfører, at 1. og 2. klas
ses timer for nogle fags vedkommende 
parallellægges (sang/musik, kl.t., i- 
dræt, formning, evt. flere), således 
at alle elever og børnehaveklassens ele
ver kan vælge at være sammen. Hver klas
ses lærer samt børnehaveklasselederen 
vil være til stede samtidig.
Udgiften til uddannet medhjælp i børne
haveklassen vil på årsbasis andrage 
knapt kr. 50.000, hvoraf 5/12 skal af
holdes på '85-budgettet (kr. 21.000) 
og resten i 1 86.
På Marbækskolen har der de seneste 2 
år været anvendt langtidsledige som med
hjælp for børnehaveklasselederen. 
Skolekommissionen anbefaler, at der fra 
og med 18 elever, foruden børnehaveklas
selederen, ansættes uddannet medhjælp 
på alle 3 skoler fra skoleåret 1985/86. 
Kulturelt udvalg fremsender med anbefa
ling .

2. fortsat

3. Tildeling af timer til læsestue

Lærerrådet ved Ferslev skole fremsender 
ansøgning om fra næste skoleår (1985/86) 
at få tildelt 3 timer ugentlig til en 
læsestue, som skal være et tilbud til 
lektiehjælp efter den ordinære skoletid. 
Behovet har i år vist sig at være meget 
stort - så stort at skolen har måttet 
læse specialundervisning i sidste time 
for at støtte nogle elever, som så på 
denne måde har fået en ekstra time.

fremsender med anbefaling. 
Ledende skoleinspektør fremsender med 
følgende bemærkning:
"Sn lektielæsningsordning i lighed med
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den af byrådet den 16/5 1984 og 17/4 
1985 bevilgede til Skuldelev skole og 
Marbækskolen er i princippet en udmærket 
foranstaltning,, selv om behovet på en 
skole med kun de 5 første årgange og 
rimelige klassekvotienter må være be
grænset. I den forbindelse henvises til, 
at kommunens socialforvaltning bevilger 
lektiehjælpstimer til svage elever efter 
ansøgning fra skolerne.
Marbækskolens ordning omfatter 3 ugl. 
timer, og Skuldelev skoles ordning om
fatter 2 ugl. timer".
Skolekommissionen anbefaler nævnets ind
stilling om 2 timer ugentlig i lighed 
med de 2 andre skoler.
Anders Clausager indtager særstandpunkt, 
idet han ønsker 3 timer ugentlig og å- 
bent for alle.
Mogens Bo Hansen deltog ikke i punktets 
behandling, da han havde erklæret sig 
inhabil.
Kulturelt udvalg anbefaler skolekommis
sionens indstilling om 2 timer ugentlig 
i lighed med de 2 andre skoler.
Udvalget ønsker en redegørelse fra alle 
3 skoler ved årsskiftet.
Carsten Kogstad fremsender økonomisk 
beregning til økonomiudvalget.
Mogens Bo Hansen deltog ikke i punktets 
behandling, idet han erklærede sig inha
bil .

(Økonomisk beregning dateret den 27. au
gust 1985 fra er vedlagt
sagen).

3. fortsat

Dag og år: Blad nr.

2403
Formandens

Tirsdag den 10. sept. initialer:

1985

kl. 9.15___________

på borgmesterens kontor
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Dag og år: Blad nr.
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Formandens
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4. Opstart af faget sløjd
kl. 9.15______________________

på borgmesterens kontor___________
Lærerrådet ved Ferslev skole ansøger
om kr. 10.000 til opstart af faget
sløjd.
Skolen skal efter sommerferien starte
sløjd i et nyt lokale, hvor der ingen
materialer findes.
Lærerrådet er vidende om og indstillet

'  /  / .  /  /  °  /  /på, at materialeudgiften til faget lø-
bende skal afholdes over undervisnings- ¿ u h  tf/ushc.
middelkontoen. Det er dog ikke muligt /</
at klare udgiften til en opstart inden-

J  jU  ,  • / /for rammerne af denne konto.
Udgiften til selve opstarten af et nyt
fag bør anses for en anlægsudgift og
bør derfor afholdes som en sådan.

/fremsender med anbefaling.
Skolekommissionen fremsender med anbefa-
ling.
Kulturelt udvalg anbefaler, at der ydes —

kr. 5.000.
Der søges en tillægsbevilling på beløbet
til anlægskontoen.
Mogens Bo Hansen indtager særatandpunkt ,

idet han ønsker at yde kr. 10.000.
Sagen ønskes i byrådssalen.

5. Vejledende læseplan for historie

Udvalget bestående af repræsentanter
for kommunens tre skoler har gennemar-
bejdet undervisningsministeriets udsend-
te vejledende læseplan for faget histo
rie for 1984.
Udvalget finder den nye læseplan mindre
videnskabelig og teoretisk betonet.
Emnerne er mere samfundsrelevant. En
opprioritering af lokalhistorien gør,
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5 .

6 .

7.

at børnenes egen erfaringsverden udnyt
tes. I øvrigt rummer den nye læseplan 
årsplaner, som kan være til stor hjælp 
for alle, specielt lærere, som undervi
ser i faget uden speciel uddannelse i 
historie.
Ledende skoleinspektør, skolekommissio
nen og kulturelt udvalg fremsender med 
anbefaling.

fortsat

Stedfortræder

fremsen
der ansøgning om "stedfortræder", når 
der deltages i møder m.v. 
Ungdomsskolenævnet, skolekommissionen og 
kulturelt udvalg fremsender med anbefa
ling .

Lejrskoleophold i januar 1986

sender skrivelse af 20. maj 1985 som 
følger:
"På kommende 9.B's vegne anmodes hermed 
om tilladelse til at tage på "vores 8.- 
9. kl. lejrskole" i januar 1986.
Elever og forældre har hele tiden ønsket 
en vinter-fjeld-lejrskole, men økonomien 
har umuliggjort en sådan lejrskole, ind
til der blev givet grønt lys for at ind
lægge klassens ca, kr. 2.000 i et lejr
skolebudget .
Dette blev vedtaget så sent, at det var 
umuligt at komme afsted i januar 1985, 
og januar er eneste måned, hvor priserne 
er lave nok.

fortsættes ....
Nr. 588 A/s D A F O L O -F R E D E R IK S H A V N



7 .

8 .

Klassen har tidligere været "lidt van
skelig”, hvorfor jeg helst ville udsætte 
en lejrskole til eleverne havde vist 
sig modne til den.
Forældrene er igen blevet spurgt, og 
der er 100% opbakning, eleverne vil me
get gerne på skilejrskole, og jeg ved 
af erfaring, at denne lejrskoleform er 
værdifuld for en klasse og dens elever. 
De lærer sig selv bedre at kende, de 
lærer at hjælpe hinanden, de bliver me
get tolerante, og vi lærer at færdes 
i og at holde af naturen.
Rejse + ophold bliver ca. kr. 500.
Vi skal selv lave mad og gøre rent.
På elevers, forældres og egne vegne be
der jeg hermed om forståelse for denne 
anmodning om disposition med hensyn til 
rejsetidspunkt. Vi håber og tror på en 
positiv holdning”.
Ledende skoleinspektør og skolekommissi
onen fremsender med anbefaling.
Kulturelt udvalg fremsender med anbefa * I
ling .
John G. Christensen og Bjørn Nielsen 
indtager særstandpunkt og ønsker sagen 
forelagt byrådet.

fortsat

Ekstra udlånstid, Ferslev skole

nærerrådet ved Ferslev skole fremsender 
ansøgning om ekstra udlånstid til de af 
skolens klasser, der har flere end 17 
elever.
I øjeblikket har hver klasse \ time ugl. 
til at ga på bibliotek. Indenfor denne 
tid skal eleverne aflevere bøger og finde 
nye bøger, skolebibliotekaren skal råd
give og vejlede hver enkelt elev, og de

Nr. 588 A/s d a f o l o -  Fr e d e r ik s h a v n
fortsættes .. .



lånte bøger skal stemples.
Skolen råder p.t. ikke over egnede loka
ler til skolebibliotek, i øjeblikket er 
pedellens arbejdsrum indrettet til dette. 
Rummet er på ca. 20 m2 , hvilket gør det 
umuligt at have klasser på mere end 17 
elever ad gangen i lokalet.
For klasser, der er større, ønskes ud
lånstiden forøget til 1 time, således 
at klassen kan deles i 2 halvdele, der 
i forlængelse af hinanden låner bøger.
Det forøgede udlånstimetal søges for 
skoleåret 1985/86, og indtil egnede lo
kaler er tilvejebragt. For skoleåret 
1985/86 drejer det sig om Ih time.

og skolenævnet fremsender 
med anbefaling.
Ledende skoleinspektør fremsender. 
Skolekommissionen fremsender med anbefa
ling .
Mogens Bo Hansen deltog ikke i punktets 
behandling, idet han erklærede sig inha
bil .
Kulturelt udvalg fremsender med anbefa
ling .
Carsten Hogstad fremsender økonomisk be
regning til økonomiudvalget.
Mogens Bo Hansen deltog ikke i punktets 
behandling, idet han erklærede sig inha
bil.

(økonomisk beregning af 27. august 1985 
fra vedlægges).

8. fortsat

Dag og år:

Tirsdag.den 10._sept.
1985
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g Kombinationslokale, Ferslev skole

økonomiudvalget har på møde den 13/8 1985 
godkendt, at der i forbindelse med ombyg
ning til kombinationslokale udføres en ny 
gulvkonstruktion til en pris af kr.
28.207.
Spørgsmålet om finansiering tilbagesend
tes til kulturelt udvalg til finansie
ring indenfor udvalgets budget.
Kulturelt udvalg anbefaler, at beløbet 
finansieres over udvalgets budget.

fremsender en økonomisk 
beregning til økonomiudvalget.

(økonomisk beregning af 27. august fra
vedlægges).

på borgmesterens kontor

10. Vedtægter for Egnsmuseet Færgegården

Forslag til vedtægter for Egnsmuseet Fær
gegården .
Kulturelt udvalg fremsender med anbefa * 11
ling .
Mogens Bo Hansen indtager særstandpunkt.

11 • Tillægsbevillinger Egnsmuseet Færgegården

Kulturelt udvalg har behandlet regninger 
vedr. egnsmuseet Færgegården for årene 
1984 og 1985.
Der har den 8/8 1985 været afholdt møde 
med Jægerspris kommune om sagen. 
Kulturelt udvalg anbefaler en tillægsbe
villing på kr. 68.000 på driftsbudgettet 
og kr. 249.000 på anlægsbudgettet 1985 . 
Mogens Bo Hansen indtager særstandpunkt.
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12. Daghøjskole AOF

AOF fremsender ansøgning til Jægerspris 
og Skibby kommuner om tilskud på kr.
25.000 fra hver til oprettelse af dag
høj skole.
Det samlede beløb for at daghøjskolen 
kan gennemføres er kr. 50.000.
Der kan dog også blive tale om, at hver 
kommune betaler efter deltagertal fra 
sit område. Beregningsgrundlaget er så 
udregnet efter 12 deltager med kr. 
4.167,- pr. deltager.

AOF har pr. telefon den 
20/8 1985 meddelt, at Jægerspris kommune 
ikke giver tilskud. Udgiften bliver der
for Skibby kommunes, hvis daghøjskolen . 
oprettes.
Kulturelt udvalg fremsender med anbefa
ling.
Der søges en tillægsbevilling på kr.
50.000 på konto 327 05 005 00, som fi
nansieres over kassebeholdningen.

13• Forlængelse af Skuldelev skoles frikvar
terordning

Skuldelev skoles lærerråd fremsender 
ansøgning om fortsættelse af frikvarter
ordning i 1986 .
Der ønskes 6,25 - 6,50 time pr. uge. 
Ordningen blev indført i forbindelse 
med modul-ordningen på skolen og lærer
rådet meddeler, at ordningen har funge
ret tilfredsstillende for såvel elever 
lærere.
Skuldelev skolenævn og 
fremsender med anbefaling.
Ledende skoleinspektør fremsender ansøg
ningen .
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1 3 . fortsat

Dag og år: Blad nr.

2410
Formandens
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JL2£5___
kl. 9.15

Skolekommissionen fremsender med anbefa- på borgmesterens kontor
ling.
Kulturelt udvalg fremsender med anbefa-
ling.

14. Lærerkursus 1985

Ledende skoleinspektør fremsender skri-
velse vedr. lærerkursus 1985. —

36 lærere fra Marbækskolen
6 lærere fra Ferslev skole og

18 lærere fra Skuldelev skole
har ønsket at deltage i lærerkursus 1985.
Den del af kurset (emne 2+3, ialt 12 ti-
mer), der implicerer, datamater, finder
sted i Marbækskolens datalokale.
Udgift:
Kursusbog 4.800 / 6.000
Disketter med programmel 300 300
Brugervejledninger 50 50
Databaseprogram 700 700 —

Ialt 5.850 / 7.050
Udgiften kan afholdes indenfor budgettet
1985 .
I skrivelse af KL anbefales, at kursets
3 dele placeres med 12 lektioner i skole-
tiden, 12 lektioner ved inddragelse af
2 planlægningsdage og med 12 lektioner
uden for de deltagende læreres tjeneste
tid. Eller såfremt planlægningsdage ikke 
ønskes inddraget således, at halvdelen
af kurset ligger i skoletiden og halvde- 
len udenfor skoletiden.
Modul 1 anbefales.
Den undervisning, der berøres af kurset, 
vil blive aflyst således, at der ikke
vil blive yderligere udgifter til vikar. 
Skolekommissionen fremsender fælleslærer-
rådets forslag med anbefaling.

Nr. 588 A/S DA FO LO - FR E D E R IK SH A V N fortsættes ...
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15.

fortsat

1985__________

kl. 9.15

Lone Frederiksen og Bent Vestergård ind
tager særstandpunkt, idet de går ind for 
modul 1 under hensyn til KL1 s skrivelse 
af 14/3 1985, hvori det anbefales, at 
kursets 3 dele placeres med 12 lektioner 
i skoletiden, 12 lektioner ved inddragel
se af 2 planlægningsdage og med 12 lek
tioner uden for de deltagende læreres 
tjenestetid.
Kulturelt udvalg anbefaler fælleslærer
rådets indstilling.
Lise Lotte Due og Bent Vestergård indta
ger særstandpunkt, idet de går ind for 
modul 1 under hensyn til KL1 s skrivelse 
af 14/3 1985, hvori de anbefales, at kur
sets 3 dele placeres med 12 lektioner i 
skoletiden, 12 lektioner ved inddragelse 
af 2 planlægningsdage og med 12 lektioner 
uden for de deltagende læreres tjeneste
tid.

Ledertillæg til museumsinspektør på egns
museet Færgegården

på borgmesterens kontor

J p t  i U . c

UaA (J?o

¿¿As

Jægerspris kommune fremsender skrivelse 
på baggrund af anmodning fra bestyrelsen 
for egnsmuseet om at tage stilling til 
udbetaling af evt. § 1 stk. 2 tillæg.
På baggrund heraf samt under henvisning 
til § 1 stk. 2 i overenskomsten mellem 
KL og Dansk Magisterforening er sagen nu 
behandlet i Jægerspris byråd den 18. ju
ni 1985. Byrådet godkendte det ansøgte 
tillæg på betingelse af, at der blev gi
vet accept fra Skibby og Frederikssund 
kommuner.
Kulturelt udvalg fremsender med anbefa
ling.
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16. Fysioterapi Skuldelev skole

Byrådet tilbagesendte på sit møde den 
19. juni 1985 sag, hvor skolelægen fore
slår, at der bevilges fysioterapi 20 
timer pr. skoleår til Skuldelev skole. 
Socialudvalget tilbagesender til byrådet 
med bemærkning, at der via skolelægeord
ningen og den sagsbehandlende ergotera
peut kan ydes individuel rådgivning og 
vejledning til elever og skoler, men at 
personale henhørende under social- og 
sundhedsvæsenet ikke indenfor de god
kendte personalenormeringstimer kan ind
gå i en egentlig kursusfunktion eller 
kontinuerlig vejledningsopgave overfor 
skolerne.

17 . Kursusdeltagelse

og om
sorgsmedarbejder an
søger om tilladelse til at deltage i 
et kursus i stofmaling. Der er ikke i 
budget 1985 afsat midler til kurset, 
der beløber sig til ca. 1.000 kr. 
Socialudvalget fremsender med anbefaling 
og med finansiel dækning over konto 503 
00 020 50, fast løn til omsorgsmedarbej
dere .

18. Forøgelse af garantitimer for hjemme
hjælperne

Hjemmeplejen ansøger i skrivelse af 4. 
juli 1985 om forøgelse af garantitimerne 
for hjemmehjælperne.
Socialudvalget anbefaler, at garantiti
merne for hjemmehjælperne med virkning 
fra 1. oktober 1985 forøges med 30 t,

kl. 9.15

på borgmesterens kontor

^ r. 588 A/S DA FO 10* FR E D E R IK SH A V N
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herefter 460 t/u. Der vil ikke være øko
nomiske konsekvenser forbundet med æn
dringen , idet det samlede timetal for 
hjemmehjælpere forudsættes uændret.

18 . fortsat

19. Pedelnormeringen på plejehjemmet Nordhøj

1985
kl. 9.15

på borgmesterens kontor

/b'l s b / J L d d

20.

Økonomiudvalget tilbagesendte på sit møde 
den 13. august 1985 sag vedr. behandling 
af ansøgning af 6. juni 1985 fra pleje
hjemmet Nordhøj om ændring af pedelnorme
ringen fra 80 til 40 t/u mod at lade mad
udbringningen, havearbejde samt afhent- 
ning/udbringning af større hjælpemidler 
udgå af plejehjemmets funktioner. 
Socialudvalget foreslår, at pedelstil
lingen besættes midlertidigt i yderligere 
ca. % år. Spørgsmålet om evt. omlægning 
af pedelfunktionen søges afklaret inden
for dette tidsrum.

Husassistentnormeringen på De gamles 
Hj em

Plejehjemmet De gamles Hjem ansøger i 
skrivelse af 14. august 1985 om forøgel
se af husassistentnormeringen med 6 t/ 
ugl.
Den årlige merudgift udgør ca. brutto 
kr. 22.000.
Socialudvalget indstiller, at det ansøg
te indgår i budgetforhandlingerne for
1986 .
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21. Sygehjælpernormøringen på De gamles Hjem

Plejehjemmet De gamles Hjem ansøger i 
skrivelse af 20. august 1985 om udvidel
se af sygehjælpernormeringen med 4 t/ 
ugl. med det formål at fremme muligheden 
for at få ledige stillinger besat og 
således kunne tilrettelægge vagtplanerne 
i overensstemmelse med plejehjemmets 
behov.
Den med personaleudvidelsen forbundne 
udgift udgør brutto ca. kr. 20.000 pr. 
år.
Socialudvalget anbefaler, at sygehjæl
pernormeringen pr. 1. oktober 1985 ud
vides med 4 t/ugl, at den hermed for
bundne udgift på ca. kr. 5.000 søges 
afholdt indenfor institutionens budget 
1985, og at udgiften for 1986 indarbej
des i budgetoplægget.

22. Tillægsbevillinger hovedkonto 05

Uag og är: Blad nr.

2414
FormandensTirsdag den 10. sept. initialer:

1 98 5__
kl. 9.15

på borgmesterens kontor

Under hensyntagen til forbrug, ifølge 
regnskabsrapport pr. 31. juli og forven
tet forbrug i perioden 1. august - 31. 
december 1985, foreslår socialforvalt
ningen, at der - jfr. indstillingsbilag 
i sagen - meddeles en tillægsbevilling 
til budget 1985 hovedkonto 05 således: 
Udgifter kr. + 2. 862.000
Indtægter kr. -f 983.000
Refusion kr. 4- 1.707.000
Socialudvalget fremsender til økonomiud
valget med anbefaling.
Claus Evevoldsen indtager særstandpunkt 
med hensyn til budgetmæssigt at fjerne 
de til drift af klubvirksomhed afsatte 
midler.
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Lokalplan Vejleby - arealerhvervelse

Ejendomsmægler H. Bærentzen anmoder på 
vegne ejeren af matr. nr.
Vejleby om tilladelse til at dele matr. 
nr. i to parceller.
Jfr. lokalplan Vejleby er matr. nr.

og østdelen af udlagt til ube
stemt offentligt formål.
Kommunen forespørges, om den er interes
seret i at erhverve de to parceller for 
kr. 210.000 ialt. Hvis kommunen ikke 
vil erhverve ejendommen anmodes om, at 
de fritages for bestemmelserne om off. 
formål.
Med henvisning til kommuneplanlovens 
bestemmelser om overtagelse, er ejendoms
udvalget anmodet om at overveje, om kom
munen skal erhverve ejendommen. 
Ejendomsudvalget vedtog på sit møde den 
21. maj 1985 at rette henvendelse til 
social-, kultur- og økonomiudvalg med 
forespørgsel om arealanvendelse, hvoref
ter sagen skulle genoptages. 
Socialudvalget og kulturelt udvalg har 
meddelt, at der ikke er aktuelle planer 
om at anvende arealet.
Hvis arealet ikke ønskes erhvervet til 
offentligt formål, bør der gives mulig
hed for deling af parcellen i 2 og dis
penseres fra lokalplanens bestemmelser 
om, at området anvendes til offentligt 
formål.
Intet indstillingsbilag.
Ejendomsudvalget indstiller til byrådet, 
at ejendommene ikke erhverves, og at 
der samtidig meddeles dispensation for 
bestemmelserne i lokalplanen om, at e- 
jendommen skal udnyttes til offentligt 
formål.

1985

kl. 9.15___________

på .borgmesterens kontor
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24. Forpagtning - matr. nr.

Der har den 14. august 1985 været af
holdt licitation over forpagtningen for 
perioden fra den 1. januar 1986 til den 
31. december 1986.
Ved licitationen fremkom 2 tilbud: Et 
fra den nuværende forpagter, 

og et fra

tilbyder 20 td. byg/ha, 
hvilket svarer til den nuværende afgift, 
og tilbyder 15 td
byg/ha.
Intet indstillingsbil.ag.
Ejendomsudvalget indstiller til økonomi
udvalget, at ~ overdrages
forpagtningen af matr. nr. 
i perioden 1. januar 1986 til 31. decem
ber 1986 for en afgift af 20 td. byg/ha.

25. Byggemodning, Sølvkær II. Anlægsbevil- 
ling

Teknisk forvaltning anmoder om frigivel
se af anlægsbevilling til byggemodning 
af Sølvkær II.
Anlægsudgiften anslås til kr. 225.000. 
Til byggemodningen er der i budget 1985 
på konto 002006 afsat kr. 225.000.
Intet indstillingsbilag.
Ejendomsudvalget indstiller, at der fri
gives en anlægsbevilling på kr. 225.000 
på konto 002 006.

r. 588 A/s d a f o l o - f r e o e r i k s h a v n



Dag og är: Blad  nr.

2 6 .

27 .

Kommuneplan 1984-91

Hermed fremlægges korrekturforslag af 
den endelige kommuneplan med ejendomsud
valgets rettelser.
Ændringer i forhold til kommuneplanfor
slaget fremgår af vedlagte interne no
tits .
Kommuneplan vil foreligge på mødet.
Intet indstillingsbilag.
Ejendomsudvalget indstiller til byrådet 
at vedtage kommuneplanen endeligt.

Informationskort over Skibby kommune

Informationskort over Skibby kommune fo
relægges hermed. Kortet er udført i en 
standard, der kan lyskopieres.
Teknisk forvaltning har indhentet tilbud 
på 4-farvet tryk af kortet ved Skibby 
bogtrykkeri.
Prisen er:
1000 stk. kr. 28.426
1000 stk. ekstra kr. 5.612
Prøvetryk kr. 1.037

kr. 35.075
Der er ikke afsat beløb på budget 1985 
til formålet. Beløbet kan finansieres ved 
mindreforbrug på konto 607 00 166 03, 
(kommuneplan).
Intet indstillingsbilag.
Ej endomsudvalget indstiller, at der udfø
res 2000 farvetrykte kort. Der bevilges 
kr. 35.000 på ny konto til formålet. Be
villingen finansieres ved mindreforbrug 
på konto 607 00 166 03, kommuneplan. 
Udvalget foreslår, at kortet sælges for 
10 kr./stk.
Claus Enevoldsen indtager særstandpunkt,

fortsættes .....

Tirsdag den 10. sept.
2417

Formandens
initialer:

1985__________
kl. 9.15

_p_å ̂ borgmesterens kontor
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idet han ønsker kortet tilbudt borgerne 
gratis, og at det udleveres ved tilflyt
ning. Ved rekvirering af flere eksempla
rer betales 10 kr./stk.

27 . fortsat

28. Regionplantillæg 1985

I brev af 30. maj 1985 fremsender Hoved
stadsrådet regionplantillæg 1985 til 
kommunen.
Der anmodes om, at eventuelle indsigel
ser eller bemærkninger må være Hoved
stadsrådet i hænde inden den 1. oktober 
1985 .
Indstillingsbilag vedlagt.
Ej endomsudvalget fremsender forvaltnin
gens og udvalgets bemærkninger til øko
nomiudvalget .
Økonomiudvalget fik på sit møde den 29. 
juli 1985 en redegørelse af kommunein
geniøren, som blev taget- til efterret
ning .
Forslag til svarskrivelse til Koved- 
stadsrådet fremlægges.

29 . rndustr iområde t K anghøj. Anlægsbevilling

I forbindelse med salg af parcel 2 af 
matr. nr. 11 a Skibby er kommunen for
pligtet til at gennemføre de fornødne 
byggemodningsarbejder.
Arbejdet er i det store og hele gennem
ført på baggrund af orientering til øko
nomiudvalget den 11. juni 1985.
Budget 1985 forudsætter:
Anlægsudgifter kr. 981,000
Salgsindtægter kr. 981.000

,/Kc/

t/v-'t'''

— ----------------------
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29 . fortsat

Udgifterne fordeler sig således:
15 veje
20 grundudgifter 
25 vandforsyning 
60 omkostninger

kr. 180.000 
kr. 370.000 
kr. 72.000 
kr. 15.000 
kr. 637.000

Indtægter:
80 salgsindtægter kr. 210.000
Der er ikke aktuelle forhandlinger om 
yderligere salg.
Bortset fra kloakbidrag og bidrag til 
NESA er byggemodningsudgiften for reste
rende grundsalg afholdt.
Intet indstillingsbilag.
Ejendomsudvalget indstiller, at der gi
ves en anlægsbevilling på kr. 637.000 og 
en indtægtsbevilling på kr. 210.000 på 
konto 003004, Hanghøjgård (industriområ
de) .

Økonomisk forvaltning bemærker, at an
lægsudgiften må forhøjes med kr. 54.000, 
idet kommunen ved salg af del af Hanghøj 
skal afregne frigørelsesafgift for det 
solgte areal.
Der søges herefter anlægsbevilling på kr 
691.000 og indtægtsbevilling på kr. 
210.000.

30. Revisionsberetning nr. 17

Kommunernes revisionsafdeling fremsender 
beretning nr. 17, beretning om revision 
af de sociale regnskaber for året 1984 - 
delberetning for regnskabsåret 1984. 
Socialforvaltningens indstillingsbilag 
vedlægges.
Socialudvalget fremsender med bemærknin
ger som anført i indstillingsbilaget.

Dag og år: Blad nr.

2.419

Tirsdag den 10. septeml
Formandens

^ ¡ jta le r :

1985

kl. 9.15

på borgmesterens kontor
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31.

Dag og år: Blad  nr.

Revisionsberetning nr. 19

Kommunernes revisionsafdeling fremsender 
beretning nr 19, beretning om revision af 
regnskabet for året 1984 - afsluttende 
beretning for regnskabsåret 1984. 
Administrationens besvarelse vedlægges.

___________________________ 2.420
FormandensTirsdag den 10. septemberen

1985

kl. 9.15

på borgmesterens kontor.

32. Oprettelse af lokalkomite i forbindelse 
med informations- og indsamlingskampagne 
‘'Flygtning 86"

Dansk Flygtningehjælp har henvendt sig 
til byrådet med anmodning om, at der op- 
bygges en lokalkomite i forbindelse med 
en kommende informations- og indsamlings
kampagne "Flygtning 86".
Til at forestå komiteens arbejde foreslås 
det, at byrådet udpeger en person, der 
har lyst og interesse i at oprette komi
teen, og som kan lede og koordinere ar
bejdet med informations- og indsamlings
arrangementer .
Skrivelse af 22. august 1985 fra Dansk 
Flygtningehjælp vedlægges.

33. Bedømmelser ved tjenestemandsansættelser

Å ' l

1) Kommunaldirektør Lisbeth Lemmich har 
været ansat i 6 måneder den 1. septem
ber .

2) Kommunebogholder har væ
ret ansat i 6 måneder den 1. oktober.

I henhold til regler om ansættelse som 
tjenestemand på prøve i kommuner uden for 
hovedstadsområdet med henblik på senere 
varig ansættelse, skal der senest efter 
6 måneders prøvetjeneste afgives en skrift 
lig bedømmelse af tjenestemanden til by
rådet, der afgør om ansættelsesforholdet 
kan fortsætte.Begge bedømmelser er frem
lagt i sagen.
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34 .

35 .

36.

Stier som beskæftigelsesprojekt

Mogens Bo Hansen, TSG, har i skrivelse 
af 3. september 1985 anmodet om optagelse 
af følgende punkt på dagsordenen:
"På budgettet for 1985 er der afsat 
285.000 kr. til etablering af stier som 
beskæftigelsesproj ekt.
TSG ønsker en redegørelse for hvilke 
skridt, der er taget for at gennemføre 
denne budgetbeslutning. Ligeledes ønskes 
en plan for, hvorledes beløbet tænkes an
vendt . "

Forskudskasser

Forslag fra økonomisk forvaltning om e- 
tablering af forskudskasser på plejehjem, 
daginstitutioner m.fl. i henhold til kom
munens kasse- og regnskabsregulativ pkt. 
8.5.
Forslaget er behandlet i forvaltnings
chefmøder den 8. og 29. august 1985 og 
fremsendes til økonomiudvalget med anbe
faling .
Det foreslås, at kassestørrelsen forelø
bigt fastsættes til kr. 1.000.
Olie- og eludgifter m.v.

økonomisk forvaltning foreslår, som et 
led i en administrativ forenkling, at 
budgetlægning, budgetkontrol samt ansøg
ning om tillægsbevillinger vedr. udgif
ter til olie- og eludgifter m.v. over
drages økonomisk forvaltning.
Forslaget har været behandlet i forvalt
ningschefmøde den 29. august 1985 og 
fremsendes til økonomiudvalget med anbe
faling .

Nr. 588 A/S DA FO LO  - PR ED ER I K SH  AVN



37.

38.

Nedlæggelse af styregrupper

Mogens Bo Hansen, TSG, anmodede i skri
velse af 3. juni 1985 om optagelse af 
følgende punkt på dagsordenen:
:,TSG skal foreslå, at planlægningsstyre
gruppen og beskæftigelsesstyregruppen 
nedlægges."
Økonomiudvalget vedtog på sit møde den 
11. juni 1985 at oversende sagen til FC- 
gruppen.
FC-gruppen anbefaler, at planlægnings
styregruppen og beskæftigelsesstyregrup
pen nedlægges.
For så vidt angår beskæftigelsesudvalgets 
struktur medtages denne i organisations
rapporten sammen med spørgsmålet om ned
læggelse af energiudvalget, transport- og 
trafikudvalget.

Råstofindvindingsplan 1985, Kovedstads- 
rådet

Dag og år: Blad nr.

2.422
Tirsdag den 10. septeml Formandens 

> © ¡¡fla ler:

1985

kl. 9.15

på borgmesterens kontor.

Hovedstadsrådet fremsender med brev af 3. ■ 
juli 1985 råstofindvindingsplan 1985. 
Råstofindvindingsplanen hviler på lov
grundlag i "Lov om råstoffer, lov nr. 237 
af 8. juni 1977 ." Kap. 2 ’’Cirkulære over - 
råstofkortlægningens fase 1, cirkulære 
nr. 8 af 17. januar 1978."
Planen udstikker ae principielle retnings
linier for de råstofindvindingsområder, ' 
der er udpeget i Regionplantillægget 1985.. 
Til Skibby kommune er fremsendt det plan
afsnit, Kovedstadsrådet skønner har in
teresse for Skibby kommune. '
Det er råstofindvindingsplan 1985's gene- . 
relle afsnit, plan for indvinding af sand, 
grus og sten i Kyndby grusområde (delplan 
N), plan for indvinding af sand, grus og '

5 8 8  A/s DA FO LO - PREO ERIKS HAVN fort",



38.'

39.

40. .

Nr. 508

sten,, grave uden for graveområder (del
plan 0) og plan for ressourcer, behov og 
reserver (delplan Q).
Indstillingsbilag vedlagt.
Teknisk udvalg vedtog, at der udarbejdes 
forslag til svarskrivelse, som fremsendes 
til økonomiudvalget.

fortsat

Varmeforsyningsplanlægning

Teknisk udvalg fremsender forslag til 
brev til Kovedstadsrådet og Energisty
relsen om kommunens varmeforsyningsplan
lægningsskitser til økonomiud
valget .
Svaret skal være Hovedstadsrådet og Ener
gistyrelsen i hænde den 1. oktober 1985.

Lossepladser, lokalisering i hovedstads- 
regionen

Hovedstadsrådet fremsendte den 14. august 
1985 ekstra-medaelelsen: ''Hvor skal vi 
gøre af affaldet". Meddelelsen er et de
batoplæg om hovedstadsregionens akutte 
mangel på lossepladser her og nu. 
Debatoplægget er sendt til høring i ho
vedstadsregionens kommuner, og der anmo
des om, at bemærkninger dertil, må være 
hovedstadsrådet i hænde senest den 1. ok
tober 1985 .
Indstillingsbilag vedlagt.
Teknisk udvalg vedtog at sende sagen til 
drøftelse i udvalget for lossepladsen ved 
Maglehøjgård den 3. september. 1985.
Sagen genoptages herefter på næste tek
nisk udvalgsmøde.

fortsættes ....
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40. fortsat

Dag og år: Blad nr.

2.424
FormandensTirsdag den 10. septembenoaier: 

1985

kl. 9.15

på borgmesterens kontor.

Da debatoplægget skal besvares inden den
1. oktober 1985, forelægges teknisk for-
valtnings forslag til svarskrivelse for
økonomiudvalget. Sagen bør sendes til ny
behandling i teknisk udvalg den 19. sep- 
ternber 1985 før endelig byråasbehand-
iing den 26. september.

41. Tildeling af § 1, stk. 2 tillæg til sous-
chef i teknisk forvaltning pr. 1. marts
1985

Skibby kommune har i skrivelse af 26.
februar 1985 ansøgt Kommunernes Lands-
forening om tilladelse til at tildele
souschefen i teknisk forvaltning et § 1,
stk. 2 tillæg pr. 1. marts 1985.
Det oplyses til efterretning, at Kommu-
nernes Landsforening har meddelt Ingeni-
ør Forbundet, at Landsforeningen kan god-

/?kende, at der udbetales tillæg med grund-
beløb kr. 18.670 (1/4 83-niveau).
Såfremt Ingeniør Forbundet ikke ønsker y-
derligere forhandlinger, vil tillægget
blive fastlagt til det af Kommunernes
Landsforening fastsatte beløb.
Tillægget udbetales med tilbagevirkende
kraft til den 1. marts 1985.
Udgiften i 1985 (kr. 12.400) forventes
afholdt indenfor lønbudgettets rammer.
Udgiften for 1986 optages i budgetfor-
slaget.

Det kan tilføjes, at
er ansat med 30 timer ugentlig.

Nr. 508 a/8 DAFOLO-FREDERIKS!



42. Kursusdeltagelse

Skolevej ens
børnehave ansøger om tilladelse til at 
deltage i et kursus i kommunikation og 
konfliktløsning. Der er ikke i budget 
1985 afsat midler til kurset, der belø
ber sig til ca. kr. 6.000.
Socialudvalget kan ikke anbefale delta
gelse i det ansøgte kursus. Der forsøges 
afsat midler i 1986 til kurser for støt
tepædagoger .
Claus Snevoldsen indtager særstandpunkt.

43. Kursusdeltagelse

Støttepædagog Skib
by fritidshjem ansøger om tilladelse til 
at deltage i et kursus i fantasi og kre
ativitet. Der er ikke i budgettet afsat 
midler til kurset, der beløber sig til 
ca. 6.000 kr.
Socialudvalget kan ikke anbefale delta
gelse i det ansøgte kursus. Der forsøges 
afsat midler i 1986 til kurser for støt
tepædagoger .
Claus Snevoldsen deltog ikke i sagens 
behandling.

•4 4. Personalesager

Sagerne fremlagt.

Nr. 588 a/e d a f o l o - p r e o e r ik s h a v n



45. Nedsættelse af arbejdstiden

økonomiudvalget udsatte på sit møde den
12. marts 1985 følgende sag:

ansøger i skrivelse af
13. - februar 1985 om nedsættelse af ar
bejdstiden fra 40 timer til 30 timer u- 
gentlig med virkning pr. 1. februar 1986 
hvor hun genoptager arbejdet efter bar
selsorlov og ferie.”

46. Pedel ved Ferslev skole

Til stillingen som pedel ved Ferslev sko
le indkom 11 ansøgninger.
4 ansøgere var indkaldt til samtale den 
27. august, og 2 af disse har påny været 
indkaldt til samtale den 3/9.
Skolelederen og 4 lærere indstiller nr.
4 på oversigten over ansøgere. 
Nævnsmedlemmerne indstiller nr. 6 på o- 
versigten over ansøgere.

47. 12 O-sygedagsreglen

Sygehjælper der er an
sat på Nordhø j51 har med udgangen af augusi^ 
måned haft 104 sygedage indenfor de sid
ste 12 måneder.
I den anledning har man anmodet om frem
sendelse af varighedserklæring fra hendes 
læge.
Erklæringen forventes at foreligge ved 
mødet.

2.426
_  . FormandensTirsaag aen 10. septemberen

Dag og år: B lad  nr.

1985

kl. 9.15

på borgmesterens kontor

V
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Dag og år: Blad  nr.

48.

49.

50.

___________________________ 2.427
. FormandensTirsaag aen 10. septemberen

1985

kl. 9.15
Forslag til omklassificeringer samt for
slag til ydelse af særlige klassifice
ringstillæg

På økonomiudvalget møde den 13. august 
1985 blev udvalget orienteret om resulta
tet af aftale- og overenskomstfornyelser
ne pr. 1. april 1985.
Udvalget blev samtidig orienteret omf at 
forslag til eventuelle omklassificeringer 
og forslag til ydelse af særlige klasse- 
ficeringstillæg ville blive forelagt ud
valget på møde i september, 
på denne baggrund fremsendes administra
tionens forslag.
Indstillingsbilag vil foreligge i sagen 
den 9. september kl. 13.

Forslag til regler for spørgetid i for- 
bindeise med ordinære byrådsmøder

Byrådet godkendte den 21. august i prin
cippet , at der indføres spørgetid i for
bindelse med byrådets ordinære møder fra 
1. j anuar 19 8 6 .
Det blev samtidig aftalt, at regler for 
spørgetiden skulle forelægges byrådet 
til godkendelse, og på denne baggrund 
forelægges administrativt forslag.

Tildeling af ”korte kurser/ til lærerne

Mogens Bo Hansen har i skrivelse af 3. 
september 1985 anmodet om behandling af 
følgende punkt, som kulturelt udvalg hav
de på dagsordenen den 14/3 1984. Sagen 
ses aldrig behandlet i økonomiudvalg og 
byråd.
Formanden for kulturelt udvalg fremsen
der forslag til ændring af proceduren ved

på borgmesterens kontor.
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tildeling af !'korte kurser" til lærerne. 
Da der nu er udarbejdet klare retnings

50. fortsat

Dag og år: Blad nr.

2.428
Tirsdag den 10. septem) Formandens

)i©iraler:

1985

kl. 9.15

på borgmesterens kontor.

linier for kursusbudgettets fordeling 
skolerne imellem, samt forbrugets forde
ling gennem året, foreslås følgende pro
cedure ,
at den enkelte skoleinspektør bemyndiges 

til at bevilge kurser inden for bud
gettets rammer på baggrund af kultu
relt udvalgs fordeling af kursusmidler 
skolerne imellem,

at skoleinspektørerne indbyrdes kan af
give "kursuspenge" cil øvrige skoler, 
hvis den enkelte skoles kursusbudget 
tillader det,

at det samlede budget for kurser skal re
spekteres ,

at forslaget, såfremt det vedtages, fore
slås fremsendt til økonomiudvalgets 
og byrådets godkendelse.

Kulturelt udvalg fremsender med anbefa-
ling.

51. Forslag om valg af valgbestyrelse m.v. i 
forbindelse med kommune- og amtsrådsval
get den 19. november 1985
1. a) Valg af valgbestyrelse

b) Valg af stedfortræder for valgbe-
styr>else

2. a) Valg af valgstyrere
b) Valg af suppleanter for valgstyrere

j . a) Valg ar tilforordnede vælgere
b) F or slag om, at ikke repræsenterede

partier, der opstiller til kommune
valget, tilbydes en plads hver som 
tilforordnet.

c) Forslag om valg af 2 ansatte fra
administrationen til hvert valgsted 
som tilforordnede.

588 A/j 0AFO1.O-rnEDEOIKSHAVM

fortsættes ...



Dag og år: Blad  nr.

51.

52.

Tirsdag den

1985

2.429
Formandens 

1 0 .  septembeotiaier:

4. Forslag om bemyndigelse til borgme
steren til at godkende de af vælger
foreningerne udpegede valgstyrere og 
tilforordnede vælgere.

5. Valg af forrnænd for valgstyrerne på 
hvert afstemningssted.

6. Forslag om afbrydelse af afstemningen 
mellem kl. 13 og kl. 15.

7. Forslag om bemyndigelse til plejehjems
lederne til at foranstalte afstemnin
gens gennemførelse på kommunens 2 ple-
j ehj em.

8. Udpegelse af 2 repræsentanter fra ad- - 
ministrationen til at varetage stem
meafgivning i hjemmet.

fortsat kl. 9.15

på borgmesterens kontor.

¥.
f.

C'lcJ'U.

y
V cy{lod-t /¿/u
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BeskæftigeIsesstyregruppen

Følgende punkter er på dagsordenen til 
mødet i beskæftigelsesstyregruppen mandag 
den 9. september kl. 15.30.
Indstillingen herfra vil foreligge til 
mødet.
Beskæftigelseskonsulenten meddelery at 
der er budgetmæssig dækning af arbejdsløn 
for alle projekter.
a) Plejehjemmet Nordhøj forespørger om 

Projekt Hanghøj kan udføre mindre re
parationer .
Arbejdslønnen søges afholdt over be
skæftigelsesmidlerne . 
Beskæftigelsesudvalget anbefaler.

b) DUI-leg og virke forespørger om Projekt 
Hanghøj kan genopføre den ved Skuldelev 
skole nedtagne pavillon ved Nordmands
mosen.

Ir. 588 A/S DAPOLO-FREOERIKSH/

fortsættes ..



■52.

c)

d)

e)

f)

g)

Arbejdslønnen søges afholdt af beskæf
tigelsesmidlerne .
Beskæftigelsesudvalget anbefaler.

fortsat

Dag og år: Blad nr.

2.430
Tirsdag den 10. septeml Formandens

)©ilfialer:

1985

kl. 9.15

på borgmesterens kontor.

Kulturelt udvalg forespørger om Pro
jekt Hanghøj kan udføre bomafspærrin
ger ved tilkørslerne til idrætsplad
serne .
Arbejdslønnen søges afholdt over be
skæftigelsesmidlerne . 
Beskæftigelsesudvalget anbefaler.

Skibby Ungdomsskole forespørger, om 
Projekt Hanghøj kan udføre borde til 
keramikpavillonen på fritidscentret. 
Arbejdslønnen søges afholdt over be
skæftigelsesmidlerne . 
Beskæftigelsesudvalget anbefaler.

Beskæftigelsessekretariatet foreslår, 
der påbegyndes et forsøgsprojekt med 
arnestedsindsamling.
Beskæftigelseskonsulenten foreslår, at 
udgiften afholdes af konto 598 02 130 
07, salg af produkter og ydelser. 
Beskæftigelsesudvalget anbefaler.

Beskæftigelsessekretariatet forespørge!' 
om Projekt Hanghøj kan indrette et nyt 
beskæftigelsessekretariat.
Arbejdslønnen søges afholdt over be
skæftigelsesmidlerne .
Udgiften til materialer m.m. ialt kr.. 
40.260 søges som tillægsbevilling. 
Beskæftigelsesudvalgel: anbefaler.
Anker Christensen indtager særstand
punkt .

4

Forslag til idræt for ledige, efter
lønsmodtagere og skifteholdsarbejdere. 
Beskæftigelsesudvalget anbefaler.
Der søges en tillægsbevilling på kr. 
15.100.

Nr. 588 A/b O A F O lO -F R E D E R IK S H A V N fortsættes
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h) Dagplej en forespørger om Projekt Hang
høj kan udføre halvtag til barnevogne. 
Arbejdslønnen søges afholdt over be
skæftigelsesmidlerne . 
Beskæftigelsesudvalget anbefaler.

i) De gamles Hjem forespørger, om Projekt 
Hanghøj kan udføre havemøbler til ter
rasse .
Arbejdslønnen søges afholdt over be
skæftigelsesmidlerne . 
Beskæftigelsesudvalget anbefaler.

fortsat

Tillægsbevilling genbrugshuse

Projekt Hanghøj ansøger om en tillægsbe
villing på kr. 9.600 til yderligere pla
cering af 2 stk. genbrugshuse i Skibby 
by.

Meddelelser

a) Kulturel forvaltning meddeler, at un
dervisningsministeriet har fremsendt 
cirkulære af 12/7 '84 vedr. ændring af 
normering af tjenestemandsstillinger 
m.v. i folkeskolen.
Som følge heraf kan førstelæreren ved 
Ferslev skole kalde sig skoleinspektør 
idet skolen har over 250 point.
Ændring af lønforholdene vil fremkomme 
fra undervisningsministeriet på et se
nere tidspunkt.
Kopi af 4 cirkulærer fremlagt.

b) Skuldelev børnehave har søgt socialud
valget om vagttillæg til samtlige an
satte, der har deltaget i koloniophold 
i 1985. '
På baggrund af ØK's behandling af lig
nende ansøgninger fra de andre insti
tutioner er der meddelt administrativt 
afslag.
Skrivelserne fremlægges.

fortsættes . . . .
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c) Kommunernes Landsforening fremsender 
skrivelse af 4. september 1985 vedr. 
udbetaling af enkepension fra pensi
onsforsikringen til tidligere

Skrivelsen fremlagt.

5 4 . fortsat
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T I L L Æ G S D A G S O R D E N

1. Tilskud til private arbejdsgivere

Beskæftigelseskonsulenten ansøger om en 
tillægsbevilling til konto 598 92 280 04, 
Ung i arbejde med tilskud til private ar- 
bej dsgivere.
Der søges om kr. 204.000 til fordeling på 
resten af året.
Der ydes 50% refusion af ovenstående be
løb .
BeskæftigeIsesstyregruppen fremsender med 
anbefaling.

2. Kloak ekspropriation, Jægerspris kloak syd

I brev af 9/9 1985 anmoder ingeniørfirmaet 
Dines Jørgensen og Co. A/S på vegne Jæ
gerspris kommune, Skibby kommune om at væ
re behjælpelig med gennemførelse af en å- 
stedsforretning, der berører 3 ejendomme 
i Skibby kommune. Åstedsforretningen fin
der sted mandag den 23. september 1985.
De berørte ejendomme er: 
matr. nr. 
matr. nr. 
matr. nr.
Jægerspris kommune har fejlagtigt truffet 
"ekspropriationsbeslutning" og indkaldt 
til åstedsforretning. Dette skal for de 
nævnte ejendomme gøres af Skibby kommune. 
Hvis Skibby kommune beslutter at medvirke, 
kan indkaldelsesfristerne ikke overholdes, 
og Jægerspris kommune kan således komme 
til at udsætte åstedsforretningen.
Hvis Skibby kommune medvirker ved åsteds-

fortsættes ....
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forretningen, skal der være et byrådsmed
lem eller en "autoriseret" embedsmand fra 
kommunen til stede.

fortsat
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